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کاظمیان: می خواهم 
انتخاب درستی 

داشته باشم
مس  یکن  ز با ن  ظمیا کا مین  ا
کرمان درباره شکست تیمش 
مقابل سپاهان که منجر به سقوط 
تیم شان شد این طور می گوید: 
بازی بسیار خوبی بود. موقعیت های 
متعددی در این بازی به دست 
آوردیم که اگر تبدیل به گل شده بود 
برنده بازی بودیم. مس در این فصل 
دچار یک بدشانسی شد و خیلی از 
مواقع توپ های ما درون دروازه 
قرار نمی گرفت و این جای تعجب 
دارد. اگر این بداقبالی ها با ما نبود 
می توانستیم فصل را در نیمه اول 
جدول به پایان برسانیم. بدترین روز 
برای کرمان رقم خورد و مس پس 
از صعود در سال گذشته دوباره به 
لیگ یک سقوط کرد.« او درباره 
فصل آینده اش می گوید: »من 
سال گذشته به عنوان پدیده لیگ 
یک انتخاب شدم و در این فصل 
نیز جزو پدیده های لیگ برتر بودم. 
برای اولین سال حضورم در لیگ 
برتر عملکرد قابل قبولی از خود به 
جا گذاشتم. از تیم های خوب ایران 
پیشنهاد داشتم اما تمرکزم روی تیم 
مس بود. اگر به فکر خودم بودم با 
دادن مبلغ رضایتنامه ام که حتی 
برخی تیم های لیگ برتر هم آن 
را پرداخت می کردند از مس جدا 
می شدم. اما به خاطر تیم شهرم این 
کار را نکردم. امیدوارم مس دوباره 

به جایگاه خود بازگردد.«
 
 

زارع: پول رضایتنامه ام 
را شخصاً  دادم

علی زارع نیم فصل از مس رفسنجان 
راهی پیکان شد و برای این تیم 
بازی های خوبی هم انجام داد. او 
در خصوص دیدار با تیم سابق 
خود گفت: »جایگاه ما در جدول 
با نتیجه این بازی تغییری نمی کرد 
اما سه امتیاز این دیدار برای مس 
حائز اهمیت بود. برای این بازی 
انگیزه بسیاری داشتم. جدایی من 
از مس در نیم فصل به سختی بود، 
این مسأله مرا آزار داد اما پس از آن 
در پیکان روزهای خوبی داشتم و 
فصل را به خوشی به پایان رساندیم. 
چند هفته نتایج خوبی به دست 
نیاورده بودیم و همین که بازی آخر 
با نتیجه تساوی تمام شد خوب 
است.« او درباره حضورش در پیکان 
می گوید: »من با رضایتنامه ای با 
مبلغ بالا از نساجی جدا شدم و 
به مس رفسنجان رفتم. در سال 
اول 7 بازی برای مس انجام دادم و 
درخواست جدایی دادم اما نه بازی 
به من می رسید و نه رضایتنامه 
مرا دادند. این فصل هم که در 
15 بازی ابتدایی در لیست حضور 
نداشتم و همین باعث شد تا از مس 
جدا شده و به پیکان ملحق شوم. 
در نیم فصل مبلغ رضایتنامه ام را 
شخصاً پرداخت کرده بودم و از چند 
تیم خوب پیشنهاد داشتم. بازیکنان 
دهه هشتادی زیادی در پیکان بازی 
کردند و من هم یک دهه هشتادی 
هستم و دوست داشتم در کنار سایر 

جوانان این تیم باشم.«

شهریار مغانلو

واکنش به آقای گلی

شهریار مغانلو موفق شد با 13 گل عنوان آقای گلی مسابقات لیگ برتر در دوره 
بیست و دوم را کسب کند. برای کسب این عنوان بویژه در هفته های پایانی 
رقابت های فصل که شاهد فرم بسیار خوبی از تیم های مدعی بودیم، رقابت 
شدیدی میان چند بازیکن از جمله شهریار، اسدی و قایدی ایجاد شده بود. 
شهریار که معمولاً تمایلی به انجام مصاحبه هم ندارد، با انتشار یک استوری 

از کسانی که به او تبریک گفته اند، تشکر کرده است.

امید نورافکن

تشکر از فرناندز

مانوئل فرناندز ستاره سرشناس پرتغالی در ابتدای لیگ بیست و دوم به اردوی 
سپاهان ملحق شد اما به دلیل مصدومیت خیلی نتوانست به کار سپاهانی ها بیاید. 
البته در همان معدود بازی هایی که به میدان رفت، کیفیت بالای خود را به رخ کشید. 
امید نورافکن با انتشار پیامی در تمجید او نوشت: »برای من روزهای خوبی در کنار 
شما بازیکن بزرگ بود. مهارت های زیادی از شما دیدم که قبلاً ندیده بودم. آرزوی 

بهترین ها را دارم و امیدوارم یک سال دیگر قراردادت را با سپاهان تمدید کنی.«

علیرضا منصوریان

اولویت، تمدید با بازیکنان

با توجه به اینکه قرارداد ۲۲ بازیکن فولاد در انتهای فصل به پایان رسیده، منصوریان 
در لیست نقل و انتقالاتی  که به مدیرعامل و هیأت مدیره باشگاه تحویل داده، 
اولویت اصلی را حفظ تیم بازیکنان فعلی گذاشته و خواستار تمدید با آنها شده است. 
موضوعی که او حتی در کنفرانس های مطبوعاتی اش رسماً اعلام کرد و خواهان 
تمدید با بازیکنان خود شده بود. در فاز دوم برنامه های نقل و انتقالاتی این مربی، 

جذب بازیکن با توجه به کمبودها در نظر گرفته شده است.

روزی که تیم 
شروع کرد همه 

درگیر بودند. 
مدیریت با 

مربی، مربی با 
بازیکن و... کلاً 
همه در کرمان 

چنین مسأله ای 
داشتند. وقتی 
در یک جمع ۱۰ 

نفره هم ۳ نفر 
ساز مخالف بزنند 

تیم به مشکل 
می خورد. کرمان 
درگیر پارتی بازی 

شد که این 
مسأله تیم را از 
ریتم خارج کرد

 zمصاحبه

 میلاد خدایی اصل، مدافع مس کرمان از اینکه تیمش به لیگ دسته پایین تر سقوط کرد خیلی ناراحت است. خدایی که یکی از بازیکنان اصلی مس بود و خیلی تلاش کرد در لیگ برتر بمانند، هنوز هم باور ندارد نماینده کرمان 
به لیگ یک سقوط کرده. البته او همه عوامل را مقصر می داند و می گوید نباید تقصیر را گردن یک یا چند نفر انداخت. میلاد خدایی اصل، مدافع جوان مس کرمان در مورد سقوط تیمش، اتفاقاتی که افتاد و... صحبت می کند.

 خیلی امیدوار بودید مس کرمان 
در لیگ برتر بماند اما در نهایت 

سقوط کرد...
بالاخره تیمی که از لیگ یک به لیگ برتر 
صعود می کند شرایط خاصی دارد و با 
یکسری مشکلات مواجه است. مشکلات 
باشگاهی و بازیکن گیری از جمله آنها 
هستند. ما شرایط مان خوب بود و ۸ امتیاز 
با تیم بالاتر اختلاف داشتیم. سقوط واقعاً 
غیرممکن شده بود اما همه چیز دست 
به دست هم داد که این اتفاق بیفتد. 
شرمنده مردم کرمان شدیم و امیدوارم 
سال بعد مس به لیگ برتر برگردد. من 
چیزی جز شرمندگی ندارم بگویم. صد 
درصد همه مقصر هستیم. بازیکن، 

مربی، مسئولان و همه نقش داشتیم 
و نمی شود گفت اشتباه از یک یا چند 
نفر بوده. این یک شکست دسته جمعی 
بود. من فکر می کنم مس کرمان با آن 
زیرساخت ها و پتانسیل بالایی که دارد 
می تواند بزودی باز هم برگردد و ان شاءالله 

باز هم مس کرمان را در آسیا ببینیم.
چطور شد که فرزاد حسین خانی 
تصمیم به خداحافظی و جدایی 

گرفت؟
آقای حسین خانی قرارداد ۲ ساله با مس 
کرمان داشتند و قرار بود فصل بعد هم 
کنار تیم باشند اما بعد از سقوط تیم چنین 
تصمیمی گرفت. شاید یکی دیگر بیاید و به 
مس کرمان کمک کند. آقای حسین خانی 
در این مدت خیلی اذیت شد و تحت فشار 
بود. فکر می کنم به خاطر اینکه به لحاظ 
شخصی و خانوادگی شرایط سختی را تحمل 
کردند، چنین تصمیمی گرفت. وگرنه ایشان 
ایده داشت و می خواست بهترین اتفاقات 
برای مس کرمان رقم بخورد اما سقوط باعث 

شد آقای حسین خانی خیلی غمگین شوند. 
به هر حال آقای حسین خانی اسطوره 
باشگاه مس کرمان است و توانست تیم 
را بعد از ۸، ۹ سال به لیگ برتر بیاورد. 
یکسری شیطنت کردند که نتیجه نگیرد اما 
او همیشه در کرمان محبوب است. باز هم 
می گویم در سقوط کردن مس کرمان همه 
مجموعه نقش مساوی داشتند و گردن یک 
شخص خاص نباید انداخت. همه درگیر 
بودند و تلاش کردند اما قسمت چنین شد. 
با این اتفاق هم آقای حسین خانی تصمیم 
گرفت دیگر کنار تیم نباشد که شاید در این 
برهه از زمان تصمیم خوبی برای خودش 
باشد اما مطمئن باشید باز هم برمی گردد. 

با قدرت و مصمم تر از قبل.
منظور از اینکه گفتی یکسری 

شیطنت می کردند، چه کسی بوده؟
روزی که تیم شروع کرد همه درگیر بودند. 
مدیریت با مربی، مربی با بازیکن و... کلاً 
همه در کرمان چنین مسأله ای داشتند. 
وقتی در یک جمع 1۰ نفره هم ۳ نفر ساز 

مخالف بزنند تیم به مشکل می خورد. 
کرمان درگیر پارتی بازی شد که این مسأله 
تیم را از ریتم خارج کرد. در واقع همه به 
دنبال خودنمایی و قدرت نمایی بودند که 
باعث شد مس کرمان سقوط کند و حالا 

همه ضرر کردند.
منظورت مس رفسنجان است؟

بنده خداها کاری نداشتند و بودجه شان 
متفاوت با ما بود. اگر بگوییم مس 
رفسنجان دنبال چنین مسأله ای بود 
توجیه است چون ما یک تیم مستقل با 

بودجه جداگانه بودیم.
بعد از باخت به مس رفسنجان 

یکسری شایعه هم به وجود آمد که 
از محمد ربیعی خواستند در این 

بازی به مس کرمان کمک کند اما 
این کار را نکرد...

این شایعه ها همیشه در فوتبال بوده و 
هست و وقتی تیمی در خطر سقوط قرار 
بگیرد و با هم استانی اش بازی داشته 
باشد چنین بحث هایی مطرح می شود. در 

صورتی که چنین نیست و هیچ تیم و حتی 
مربی و بازیکنی چنین کاری نمی کند. چون 
اولین کسی که آبرویش می رود خودش 
است. پس شک نکنید هیچ کس وجدانش 
را زیر پا نمی گذارد و چنین کاری نمی کند. 
ما خیلی هم خوشحال هستیم که مس 
رفسنجان با تمام قدرت کار کرد. مس 

کرمان هم دنبال کم کاری حریف نبود.
پس چرا وقتی ۸ امتیاز با تیم بالاتر 
اختلاف داشتید در نهایت سقوط 

کردید؟
یکسری اتفاقات در مجموع افتاد که 
باورکردنی نبود. کسی باور نمی کرد 
نفت چنین اختلافی را جبران کند. 
شاید خودمان شل گرفتیم و شرایط از 
دست مان خارج شد که در نهایت همه 

اتفاقات بد هم افتاد.
قراردادت با مس کرمان تمام شده. 

ممکن است در این تیم بمانی؟
بله، تمام شده اما باید ببینیم خدا چه 

می خواهد.

 zمصاحبه

سعید دقیقی درباره ثبت رکوردهای 
با  ن  یرا ا ریخ فوتبال  تا بی نظیر در 
شمس آذر به عنوان سرمربی می گوید: 
»قبل از هر چیز باید بگویم همه این 
اتفاقات خوب اول لطف خدا بود و دوم 
با حمایت های ویژه مالکان و مدیریت 
باشگاه شمس آذر و زحمات شبانه روزی 
همکارانم در کادرفنی و بازیکنان پرتلاش 

ما رقم خورد. 
خوشحالم که نقشی در این موفقیت 
بزرگ داشتم. ما فصل را با ثبت بهترین 

رکورد ادوار لیگ یک و لیگ برتر از 
لحاظ امتیازی و تعداد گل زده به پایان 
رساندیم. در لیگ امسال ۳۲ بازی کردیم 
و 7۰ امتیاز گرفتیم که میانگین بالای ۲/5 
امتیاز ثبت شد. از طرفی با توجه به تعداد 
بازی این تعداد امتیاز رکورد تاریخ فوتبال 
ایران است. من اواسط فصل گذشته 
لیگ یک به تیم اضافه شدم و سپس با 
تمدید قرارداد در فصل جاری هم روی 
نیمکت تیم بودم. فکر می کنم در 45 
بازی هدایت شمس آذر را برعهده داشتم 

و در این مدت بیش از 1۰۰ امتیاز گرفتیم 
که همه چیز را بخوبی نشان می دهد. از 
طرفی در مجموع این 45 مسابقه ۹5 گل 
به ثمر رساندیم. در این فصل آقای گل از 
تیم ما بود و بهترین پاسور مسابقات هم 
از شمس آذر انتخاب شد. با بررسی همه 
این موارد فکر می کنم باید به افتخار تک 
تک اعضای مجموعه بزرگ شمس آذر 
ایستاد و به افتخار آنها دست زد. این در 
حالی رقم خورد که استان قزوین از نظر 
زیرساختی و منابع مالی و بودجه ای در 

سطح بالایی نیست و چنین فضایی را 
هیچ وقت تجربه نکرده است. برای اولین 
بار است که یک تیم از استان قزوین این 
رکوردها را رقم می زند که البته حاصل کار 

خالصانه مجموعه شمس آذر است.« 
او تمایل به ماندن دارد: » واقعیت 
این است که بعد از یک فصل سخت 
و پرتنش نیاز به استراحت دارم. فعلاً 
مشغول استراحت هستم اما پیشنهاد 
تمدید قرارداد از سوی مدیران باشگاه 
شمس آذر به من داده شده است. 

بواسطه عملکرد خوبی که داشتیم، 
طبیعی است پیشنهادهایی وجود داشته 
باشد، اما اولویتم ادامه همکاری با 
شمس آذر است. به هر حال شمس آذر 
تیمی است که یک سال و نیم با آن زندگی 
کردیم و واقعاً آن را دوست دارم. بسیار 
علاقه دارم در تیمی کارم را ادامه بدهم 
که در مربیگری به من هویت بخشید. 
مسأله ای که وجود دارد این است که 
برای حضور در لیگ برتر باید برخی 
مسائل سخت افزاری به تیم شمس آذر 

اضافه شود. تیم ما شرایط خوبی در 
لیگ یک داشت، اما ماجرای لیگ برتر 
متفاوت است و قطعاً هیچ کس دوست 
ندارد شمس آذر آسانسور لیگ برتر شود 
و علاقه مندیم که جایگاه تیم را در لیگ 
برتر تثبیت کنیم. به همین خاطر نیاز 
به برخی امکانات و مهیا شدن شرایط 
بهتری هستیم که ان شاءالله مالکان 
و مدیران باشگاه مثل همیشه حمایت 
کنند و شمس آذر در لیگ برتر هم 

مقتدرانه ظاهر شود.«

چند پیشنهاد دارم

دقیقی: اولویتم شمس آذر است

 zگفت و گو

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

   دوشنبه   ۱ خرداد ۱4۰2  سال بیست و هفتم  شماره 7۳۰9

  خدایی: همه مقصریم
عذرخواهــــــــی می کنم

یکسری شیطنت کردند مس نتیجه نگیرد


